

## 歡迎參加團契聚會

You Are Invited to Join Our Fellowship Activities

	負責人 Coordinator	地點	日期 Date	時間 Time
<b>Tacoma</b> 國語Mandarin	趙滌	教會	每週五	7:30pm 至 9:00pm
<b>Puyallup</b> 國語Mandarin	陳子斐	輪流在開放的家庭或教會	每週五	7:30pm 至 9:00pm
<b>Federal way</b> 國語Mandarin	張錦	輪流在開放的家庭或教會	每月第二週與第四週的週五	7:30pm 至 9:00pm
<b>查經班</b> 國語Mandarin	梁好	實體/教會網站	每週四	10:00am 至 11:00am

事奉人員	今日	下個主日
講員 Preacher	劉嘉亮牧師 Rev. Caleb Lau	王紹雄牧師 Rev. Tim Wong
司會 Moderator	錢政第 J.D.	王玉偉 David
翻譯 Interpreter	趙滌 Di	梁好 Hao
領詩 Song Leader	錢政第 J.D. 趙滌 Di 江紅 Hong	王玉偉 David 趙滌 Di 連暉 Angela
歡迎/招待 Greeting/Usher	陳子斐 Zifei 孟凡茹 Mary	劉雲 Yun 李艷華 Yanhua
司琴 Pianist	取消 Cancelled	取消 Cancelled
午餐 Lunch Service	邵子茜	邵子茜

## 週日聚會時間表

### SUNDAY WORSHIP SCHEDULE

中英文成人主日學 Mandarin/English Adult Sunday School	10:00am—10:45am
青少年主日學 Youth Sunday School	11:00am—12:00pm
中/英文主日崇拜 Mandarin/English Worship Service	11:00am—12:15pm
兒童主日學 Children Sunday School	11:00am—12:15 pm



塔可馬華人證道堂  
Evangelical Chinese Church of Tacoma

教會電話 Church Phone: (253)474-2443

教會郵箱 Church General Email: ecct@ecctacoma.org

周傳道郵箱 Minister Chow's Email: octo.chow@ecctacoma.org



### NOTE

September 01, 2024



世上的光，主榮耀的見證

*Light of the World*

*Testimony of Lord's Glory*

教會地址 church address  
7701 Lakewood Dr. W, Lakewood, WA 98499

郵寄地址 mailing address  
P.O. Box, 98438, Lakewood, 98496

## September 01, 2024

序樂 PRELUDE	
宣召/禱告 CALL TO WORSHIP/ PRAYER	啟示錄 Revelation 17:14
詩歌敬拜 PRAISING IN SPIRIT	你的信實廣大 一生愛你 古舊十字架  Great Is Thy Faithfulness With All My Love The Old Rugged Cross
主禱文 LORD'S PRAYER	
讀經 SCRIPTURE READING	提摩太後書 2 Timothy 4: 1-8
證道 SERMON	忠心到底 Faithful to the end  劉嘉亮牧師 Rev. Caleb Lau
使徒信經 APOSTLES' CREED	
聖餐 HOLY COMMUNION	
三一頌 DOXOLOGY	
祝福 BENEDICTION	劉嘉亮牧師 Rev. Caleb Lau
家事分享 WELCOME AND ANNOUNCEMENTS	

會後請往交誼廳共享午餐

## 報告代禱事項

我們非常感謝劉嘉亮牧師再次在我們中間證道。願神祝福劉牧師的家庭，服事和在神學院的學習。在這聖餐主日，讓我們靜思耶穌是生命的糧，因他的話語能滋潤人心，我們一同來感恩。

### 報告事項

- 成人中文主日學今天開始了新的課程-聖經概覽。願主帶領我們對整本聖經有個概括的了解。
- 週四的團契查經時間調整為下午1:00到2:30pm。歡迎弟兄姐妹們參加。如有問題，請與梁好弟兄聯繫。
- 兒童主日學將在9/8有升級儀式。也請為9月學年升級的孩子們代禱，願主帶領他們，做討主喜悅的兒女。
- 教會將在9/13(週五)晚上以包餃子聚餐的方式慶祝中秋。時間是5:30pm，地點在教堂。歡迎大家邀請親朋好友參加。
- 今天敬拜結束後，青少年在交誼廳將有珍珠奶茶的義賣活動。所籌款將用於青少年的活動經費。歡迎大家踴躍參加。

### 代禱事項

- 請繼續為教會過渡期的事工禱告。如有問題或建議，請與教牧或執事會成員聯繫。
- 湯教授家請的小時工9月會回國一個月。求神保守湯教授和Pauline在這期間的生活。

上週奉獻			
經常	FISH	建堂	總額
\$4290.00	\$0	0	\$4290.00

### 本週金句:

那美好的仗我已經打過了，當跑的路我已經跑盡了，所信的道我已經守住了。(提摩太後書 4:7)

## Announcements and Prayer Items

We are grateful to Rev. Caleb Lau for bringing the message today. May God bless Rev. Lau's family, service and his study in seminary. On this Communion Sunday, let us meditate on Jesus as the bread of life, as well as being grateful for the word of God which nourishes our soul.

### Announcements

- The Adult Chinese SS started a new class today- Overview of the Bible. May God lead us to have an overall understanding for the Bible.
- The time for Thursday Bible study has been changed to afternoon 1:00 to 2:30 pm. We encourage brothers /sisters to join. If you have questions, please contact brother Hao Liang.
- Children SS will have promotion ceremony on 9/8. Please pray for the children, who have graduated and will go to a new school in September. May God lead them and become children who please Him.
- Church will have potluck and dumpling making on 09/13 (Friday) to celebrate Mid Autumn festival starting from 5:30 pm. Please invite your family and friends to join.
- There will be a pearl milk tea fundraiser by youth today after worship. The fund will be used for future youth activities. Welcome to participate.

### Prayer Items

- Please continue to pray for church ministries in the transition period. If you have questions or suggestions, please contact pastoral group or any deacon member.
- The hourly worker for Prof Tang and Pauline are visiting China for a month. Please pray God to watch over Prof Tang and Pauline's life during this period.

LAST WEEK'S OFFERINGS			
General	FISH	Building	Total
\$4290.00	\$0	0	\$4290.00

### THIS WEEK'S BIBLE VERSE:

I have fought the good fight, I have finished the race, I have kept the faith. (2 Timothy 4: 7)